
                                                                                                        Gostynin,  5 grudnia 2019r. 

                                                                                                            Pan/i 

                                                                                                            …………………………… 

                                                                                                                                   

Zapraszam na XV Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 13 grudnia 2019r. 

o godz. 9.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin 

- przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gostynin ze zmianami wraz z uzasadnieniem, 

- przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

- głosowanie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

5.  Podjęcie uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2020. 

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej ze zmianami wraz z uzasadnieniem, 

- przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

- - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- przedstawienie opinii Wójta  w sprawie opinii komisji Rady, 

 - dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

- głosowanie uchwały budżetowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów 

Alkoholowych na rok 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zasad zwrotu wydatków za usługi, pomoc rzeczową, posiłki, 

zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe, przyznane pod 

warunkiem zwrotu, będące w zakresie zadań własnych gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: utworzenia samorządowej jednostki budżetowej – Gminnego 

Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu oraz nadania jej statutu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 



właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości na 

której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe, na terenie Gminy Gostynin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gostynin. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości,  na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz przez właścicieli nieruchomości  na której znajduje się 

domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe na terenie Gminy Gostynin oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomników przyrody. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gostynin na 2020 rok. 

16.Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin 

na 2020 rok. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

18. Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

19. Sprawy różne i wolne wnioski. 

20. Zakończenie obrad Sesji.      

 

                                                                       Przewodniczący Rady Gminy  

                                                                                    Kamil Balcerzak 

 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2018r., poz. 994, poz. 1000, 

poz. 1349, poz. 1432, 2500) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania 

udziału w pracach organów gminy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



                                                                   Protokół  
                                        z obrad XV Sesji Rady Gminy Gostynin 
                                                  z dnia 13 grudnia 2019 r. 
 
 
Stan Rady Gminy     -  15 radnych 
Obecnych                 -  14 radnych 
Lista obecności radnych w załączeniu. 
Zaproszeni goście wg listy obecności. 
 
W sesji udział wzięli: 
1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 
2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 
3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 
4. Prawnik – Konrad Wypych 
5. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 
6. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 
 
Do punktu 1-go. 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcie sesji o godz. 09.05 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak powitał 
Przedstawicieli Urzędu, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Pana Grzegorza, Panią 
Kierownik GOPS, Prezesa Zakładu Komunalnego, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów i 
zaproszonych gości. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do porządku obrad są jakieś 
propozycje zmian?    
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado do zaproponowanego 
porządku obrad chciałbym wnieść następujące zmiany: 
Zdjąć z porządku obrad punkt 10, 11, 12, 13, są to uchwały które dotyczą gospodarki odpadami 
komunalnymi, jesteśmy jeszcze w trakcie postepowania przetargowego i szczegółowej analizy 
kosztów, chcemy przygotować profesjonalnie i z tymi uchwałami wyjdziemy w terminie 
późniejszym, dzisiaj proponuję zdjąć z porządku obrad 4 punkty, natomiast wprowadzić 
dodatkowo w miejsce punktu 10 wprowadzić do porządku obrad;  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 
sprawie powierzenia Gminie Łąck przez Gminę Gostynin zadania organizatora publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Gostynin – Płock. 
W punkcie 11 proponuję wprowadzić;  
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na rok 2019. 
Kolejne punkty otrzymałyby inną numerację 14 miałby punkt 12, 15-13, 16-14, 17-15 i punkcie 
16 proponuję: Rozpatrzenie wniosków wypracowanych przez Komisje Rady. 
W punkcie 17 byłoby przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, punkt 18: Sprawy różne i wolne 
wnioski i zakończenie obrad Sesji – takie zmiany proponuję. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych ma 
jeszcze jakieś propozycje zmiany co do zaproponowanego porządku obrad? 
Przystępujemy do głosowania nad usunięciem tych 4 punktów, które Pan Wójt zaproponował 
z porządku obrad, kto z Państwa jest za usunięciem? 
 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała usunięcie 4 punktów. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Propozycja usunięcia  została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: teraz będziemy głosować nad 
wprowadzeniem 3 punktów, które Pan Wójt zaproponował. 
- głosowanie: 



Komisja pozytywnie zaopiniowała przyjęcie 3 punktów. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Propozycja przyjęcia została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: w tej chwili przegłosujemy cały 
porządek obrad ze zdjętymi 4 punktami i wprowadzeniem 3. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała porządek obrad. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Porządek obrad został przyjęty – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: zanim przejdziemy do punktu 2-go 
Przewodniczący ma obowiązek informowania wszystkich obecnych na obradach Sesji 
informację RODO. Na mocy art. 20 ust.1 do ust. z 8 marca 1990r o samorządzie gminnym 
obrady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 
dźwięk. Transmisja obrad jest dostępna w sieci internetowej, nagrania obrad są udostępniane 
są w Biuletynie Informacji na stronie Gminy Gostynin, a także na stronie Gminy. Tak po krótce 
informuję wszystkich Państwo. 
 
 
Do punktu 2-go. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Piotr Lemański: Panie Wójcie ja mam taka prośbę od Pani Sołtys miejscowości 
Antoninów i od mieszkańców o możliwość wyrównania nierówności na drodze w kierunku od 
zakończonej inwestycji asfaltowej do obszaru leśnego, powstały nierówności w betonowej 
jezdni i jeżeli byłaby taka możliwość to prosiłbym o uzupełnienie tej nierówności. 
 
Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie ja chciałbym jeszcze raz ponowić, chodzi o fundusz 
sołecki i teraz macie tłuczeń drobny i trzeba byłoby zrobić drobne poprawki na całym terenie. 
 
 
Do punktu 3-go. 
Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i realizacji uchwał Rady Gminy 
Gostynin. 
 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Drodzy 
Goście, przedstawiam Sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny tj. od 
22 listopada 2019r.do 12 grudnia 2019r. 
 
W okresie sprawozdawczym:     
odbyłem pięć  spotkań  poza Urzędem Gminy. 
--  w dniu 27 listopada br. uczestniczyłem w posiedzeniu  Zarządu Związku Gmin Regionu 
Płockiego. 
-  w dniu 29 listopada br. wziąłem udział w uczczeniu Pamięci Polskich Patriotów przy 
pomniku Bitwy 1863 rok w miejscowości Gaśno. 
-  w dniu 02 grudnia br. wziąłem udział  w uroczystości upamiętniającej 80 Rocznicę 
Rozstrzelania Mieszkańców Miasta Gostynina i Ziemi Gostynińskiej przez hitlerowców w 1939 
roku. 
-  w dniu 05 grudnia br. uczestniczyłem w zebraniu Sołeckim w Emilianowie. 
-  w dniu 06 listopada br. uczestniczyłem w zebraniu Sołeckim w Legardzie 
 
Wydałem 12 zarządzeń Wójta: 

Lp. Nr 
zarządzenia 

Data 
wydania 

 
Treść zarządzenia 



1 147 25.11.2019r w sprawie: powołania komisji odbiorowej dla zamówienia pn. 
Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Białotarsk. 

2 148 25.11.2019r w sprawie: powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela 
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego. 

3 149 26.11.2019r w sprawie: powołania komisji przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania dla zamówienia 
pn.”Odebranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno – 
wypoczynkowych zlokalizowanych na terenie Gminy 
Gostynin”. 

4 150 27.11.2019r w sprawie: powierzenia Pani Teresie Balcerzak pełnienia 
obowiązków Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Gostyninie zs. w Solcu. 

5 151 27.11.2019r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do 
przeprowadzenia postępowania pn. „Dostawa paliw płynnych 
do pojazdów służbowych i sprzętu  Urzędu Gminy Gostynin 
na rok 2020”. 

6 152 29.11.2019r w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 
2019rok. 

7 153 29.11.2019r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 
wydatków Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego 
zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych jednostce samorządu terytorialnego ustawami na 
2019 rok. 

8 154 03.12.2019r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 
stanowiącej działkę nr 134/12 i nr 134/8 położonych na 
terenie wsi Miałkówek. 

9 155 05.12.2019r w sprawie: zasad pokrycia przez właściwe gminy kosztów 
wychowania przedszkolnego, uczniów nie będących 
mieszkańcami Gminy Gostynin. 

10 156 10.12.2019r w sprawie: powołania komisji przetargowej do 
przeprowadzenia postępowania pn. „Świadczenia usługi 
oświetlenia dróg i innych otwartych terenów publicznych na 
terenie Gminy Gostynin na lata 2020-2021”.  

11 157 10.12.2019r w sprawie: zmiany Zarządzenia Nr 154 z dnia 3 grudnia 
2019r. Wójta Gminy Gostynin w sprawie rezygnacji z prawa 
pierwokupu nieruchomości stanowiących działki nr 134/12 i 
134/8 na terenie wsi Miałkówek. 

12 158 11.12.2019r w sprawie: ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w 
Solcu. 

 
 

I. W zakresie Referatu Finansowego  
 

1. Wydano 20 zaświadczeń i 7 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 
niezaleganiu w podatkach. 

2. Naniesiono 81 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów i budynków.   
3. Wydano 7 decyzji w sprawie zmiany wymiaru podatku na rok 2019. 
4. Wystawiono 10 tytułów wykonawczych w sprawie określenia zaległości podatkowych w podatku 

transportowym na kwotę 39 132,99 zł  



 
II. W zakresie planowania przestrzennego.    
 

 Wydano 8 decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 
rozbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; zmianę sposobu użytkowania budynku 
gospodarczego na budynek mieszkalny jednorodzinny; budowę budynku mieszkalno-
usługowego; budowę 3 ziemnych stawów rybnych – urządzeń melioracji wodnej; budowę 
elektrowni fotowoltaicznych Zaborów Stary A i Zaborów Stary B o mocy do 1 MW każda, wraz 
z drogą dojazdową oraz przyłączem do krajowej sieci energetycznej i elementami 
infrastruktury technicznej, niezbędnymi do prawidłowego funkcjonowania przedsięwzięcia; 
zmianę sposobu użytkowania wraz z rozbudową, przebudową i nadbudową budynku 
gospodarczego na budynek usługowy – sala weselno-bankietowa (m. Osiny); 
w miejscowościach: Bierzewice (2 decyzje), Górki Pierwsze, Osiny (2 decyzje),  Stefanów, 
Zaborów Stary, Zwoleń;  

W uzgodnieniach jest 51 projektów decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku 
mieszkalnego jednorodzinnego; rozbudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego 
jednorodzinnego; zmianę sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek 
mieszkalny jednorodzinny; rozbudowę budynku mieszkalno-gospodarczego ze zmianą 
sposobu użytkowania części gospodarczej na mieszkalną; zmianę sposobu użytkowania 
budynku gospodarczego na budynek mieszkalny jednorodzinny z przebudową i rozbudową; 
budowę instalacji gazowej wraz ze zbiornikiem na gaz o pojemności do 5m3; budowę 
naziemnego zbiornika gazu płynnego o pojemności V 2700l wraz z instalacją gazową; 
zalesienie gruntów rolnych; zmianę sposobu użytkowania części budynku gospodarczego na 
budynek usługowy. 
w miejscowościach: Antoninów, Belno, Bielawy (2 projekty), Bierzewice, Bolesławów, Budy 
Kozickie (2 projekty), Budy Lucieńskie (2 projekty), Choinek, Gaśno, Gorzewo (3 projekty), 
Gulewo, Kazimierzów (5 projektów), Klusek (5 projektów), Legarda  (2 projekty), Leśniewice, 
Marianów Lucieński (7 projektów), Marianów Sierakowski, Mniszek, Podgórze, Rębów, 
Rumunki, Sierakówek (4 projekty), Skrzany, Solec, Stefanów, Zaborów Stary, Zwoleń (2 
projekty). 

Wydano 4 decyzje o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy dla inwestycji pn.: budowa 
budynku mieszkalnego jednorodzinnego; budowa 3 budynków mieszkalnych jednorodzinnych 
i 3 budynków gospodarczych; 
w miejscowości: Gorzewo (2 decyzje), Klusek, Mniszek. 

V. Wydano 6 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji pn.: 
budowa sieci elektroenergetycznej nn-0,4kV; 
budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych;  
budowa sieci elektroenergetycznej SN-15kV oraz nn 0,4kV wraz z demontażem istniejącej sieci 

napowietrznej SN-15kV i nn 0,4kV; 
w miejscowości: Bierzewice, Białotarsk - Dąbrówka - Górki Drugie, Gorzewo (3 decyzje), 
Jaworek - Podgórze. 

VI. W uzgodnieniu jest 12 projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 
inwestycji pn.:  

budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych;  
budowa sieci elektroenergetycznej nn-0,4kV; 
budowa linii kablowej SN, stacji SN/nn oraz linii kablowej nn wraz ze złączami; 
budowa kablowej linii nn-0,4kV i SN-15kV, budowa kontenerowej stacji transformatorowej, budowa 

stanowisk słupowych napowietrznej linii SN oraz budowa złączy kablowo-pomiarowych; 
budowa linii kablowej SN-15kV; 
budowa przyłącza kablowego niskiego napięcia; 
budowa kablowego przyłącza elektroenergetycznego SN-15kV oraz kontenerowej stacji 

transformatorowej 15/0,4kV; 
przebudowa elektroenergetycznej sieci napowietrznej 15 i 0,4kV, budowa elektroenergetycznej 

sieci kablowej 15kV, słupowej stacji transformatorowej 15/0,4kV, sieci kablowej 0,4 kV ze 
złączami kablowo-pomiarowymi;  



 w miejscowości: Bierzewice (2 projekty), Gorzewo (3 projekty), Helenów, Mniszek - Skoki - 
Łokietnica, Kazimierzów, Nowa Wieś, Rogożewek (2 projekty), Solec - Budy Kozickie - 
Nagodów.   

VII. Wydano 8 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi dla miejscowości: Bierzewice, 
Choinek, Helenów, Huta Nowa, Kazimierzów, Leśniewice,  Zaborów Stary (2 postanowienia). 

VIII. Wydano 5 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości: Gorzewo, Huta Nowa, Miałkówek, Osada, Strzałki. 

IX. Wydano 1 wypis i wyrys z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
miejscowości: Huta Nowa.  

X. Wydano 1 zaświadczenie o zgodności użytkowania z ustaleniami miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości:  Gorzewo. 

XI. Wydano 25 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
miejscowości: Antoninów (2 zaświadczenia), Bierzewice (2 zaświadczenia), Budy Kozickie, 
Choinek, Józefków (2 zaświadczenia), Kazimierzów (3 zaświadczenia), Kiełpieniec, Klusek, 
Legarda (2 zaświadczenia), Marianów Lucieński, Marianów Sierakowski-Osiny, Nowa Wieś, 
Podgórze, Rogożewek, Ruszków, Stanisławów Skrzański, Zaborów Stary, Zwoleń (2 
zaświadczenia). 
 
 
III. Inwestycje 

1. Zakończono roboty budowlane związane z rozbudową sieci wodociągowej w m. Bielawy  oraz 
z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w m. Zaborów Stary – Sokołów.  

2. Podpisano umowę na wykonanie zadaszenia tarasu na budynku świetlicy wiejskiej w m. 
Sierakówek. 

3. Podpisano umowę na remont świetlicy wiejskiej w m. Huta Nowa. 
4. Podpisano umowę na wymianę 3 szt. okien oraz wykonanie instalacji elektrycznej w lokalu 

mieszkalnym zniszczonym w wyniku pożaru w Budynku gminnym nr 25a w Miałkówku. 
5. Ogłoszono przetarg nieograniczony na odebranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno – wypoczynkowych na terenie 
Gminy Gostynin. Otwarcie ofert przewidziano na dzień 17.12.2019r. 

6. Ogłoszono przetarg na dostawę paliw płynnych do pojazdów służbowych i sprzętu urzędu 
Gminy Gostynin na rok 2020. 
W ramach ogłoszonego konkursu na opracowanie koncepcji architektoniczno – przestrzennej 
siedziby Urzędu gminy w Gostyninie zaproszono do udziału w konkursie tj. do składania prac 
konkursowych 10 Wykonawców. Termin składania prac konkursowych upływa w dniu 
28.02.2020r. 
 
IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa  

1.Wydano 7  decyzji zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 
2.Wydano 5 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 
3.Przygotowano Zarządzenia: 
- Zarządzenie  Wójta  Gminy Gostynin Nr 144  z dnia 18.11. 2019 r. w   sprawie określenia stawek       

czynszu za lokale mieszkalne 
- Zarządzenie  Wójta  Gminy Gostynin Nr  154  z dnia 03 grudnia 2019 r. w sprawie rezygnacji z 

prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działkę nr 134/12 o powierzchni 0,1415 ha i nr 
134/8 o powierzchni 0,3743 ha położonych na terenie wsi Miałkówek gm. Gostynin.   

4.Przygotowano projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 
pielęgnacyjnych pomników przyrody.  

5.Wydano 7 akceptacji wniosków o dofinansowanie zabiegu sterylizacji lub kastracji zwierząt w 
ramach „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Gostynin na rok 2019”. 

6.Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasie drogowym. 
7.Dokonano 16 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 



8.Wydano 1 decyzje na usunięcie drzew w pasie drogowym dla Zarządu Dróg Powiatowych w 
Gostyninie.         

9.Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew dla Miejskiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego w Gostyninie Sp. z o.o. 

10.Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. 
Przemienia Pańskiego w Białotarsku. 

11.Zawarto akt notarialny w dniu 29.11.2019 r. dotyczący darowizny na rzecz Gminy Gostynin 
działek nr 3/2 i 4/9 położonych. we wsi Wrząca gm. Gostynin – pod poszerzenie drogi gminnej. 

12.Wydano  2 decyzje o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 
13.Wydano  2 decyzje o przyznaniu dodatku energetycznego. 
14.Wysłano pisma do 72 najemców lokali gminnych w sprawie określenia stawek czynszu za 

lokale na podstawie Zarządzenia  Wójta  Gminy Gostynin Nr 144  z dnia 18.11. 2019 r.  
 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin  
1. Realizacja stażu zawodowego w ramach projektu „Włączeni Społecznie” przy współpracy z 

Europejskim Domem Spotkań – Fundacją Nowy Staw z Lublina.   
2. Organizacja Balu Andrzejkowego dla mieszkańców i sympatyków Gminy Gostynin. 
3. Zakończenie prac remontowych dachu wraz w wymianą orynnowania budynku Gminnego 

Centrum Kultury. 
4. Zakup naświetlacza ledowego zewnętrznego oraz solarnego oświetlenia ledowego z 

czujnikami ruchu, celem poprawy bezpieczeństwa osób korzystających z GCKiTWGG w porze 
wieczornej. 

5. Podjęcie współpracy z zespołem muzycznym Concord – wynajem sali na próby zespołu. 
6. Prace remontowe wewnątrz budynku – malowanie pomieszczeń    i korytarza, zakup 

materiałów malarskich oraz drzwi z ościeżnicą. 
7. Udział w uroczystościach obchodów 80 rocznicy rozstrzelania Mieszkańców Miasta Gostynina 

i Ziemi Gostynińskiej przez hitlerowców w 1939 roku w Woli Łąckiej.  
8. Udział w pracach komisji jury na Festiwalu Młodych Talentów Muzycznych w Szkole 

Podstawowej im. Powstańców Styczniowych   w Zwoleniu. 
9. Organizacja zajęć ZUMBA dla mieszkańców Gminy Gostynin. 
10. Udział GCKiTWGG w organizacji Charytatywnego Koncertu Świątecznego „Budujemy DOM 

MOCARZY” na Zamku Gostynińskim – występ Gminnego Chóru „Vox Cordis” oraz Gminnej 
Orkiestry Dętej „Foxodeon” 

11. Zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cordis. 
 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony 
Cywilnej  

 Wpłynęło 38 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 
Działalności Gospodarczej. 

 Zdarzenia w ewidencji ludności  

 urodzeń  – 2 

 zgonów – 5 

 zameldowań na pobyt stały – 18 

 zameldowań na pobyt czasowy – 1 

 wymeldowania z pobytu stałego – 16 

 wymeldowania z pobytu czasowego – 2 

 wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 3 

 udostępnienie danych osobowych – 10 
dowody osobiste  

 przyjęcie wniosków dowodowych – 34 

 wydanie dowodu osobistego – 33 

 unieważnionych  dowodów – 34 

  
Na salę posiedzeń przyszła Radna Elżbieta Tyszkiewicz 



 VII. W zakresie Referatu Organizacyjnego 
 
Praca referatu w okresie międzysesyjnym to: 
1. Obsługa kadrowa i organizacyjna pracowników Urzędu. 
2. Bieżąca obsługa interesantów, sołtysów, dyrektorów szkół, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy. 
3. Zapewnienie transportu pracownikom Urzędu, GOPS-u i rozliczanie samochodów 
służbowych. 
4. Zakup materiałów biurowych i środków czystości. 
5.Dowóz, zaopatrzenie i nadzorowanie pracy pracowników robót publicznych. 
6.Sporządzenie dokumentacji po przeprowadzonym naborze na stanowisko Dyrektor Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Gostyninie zs. w Solcu.  
7.Doposażenie referatu gospodarki odpadami w sprzęt i materiały biurowe. 
8.Wdrożenie pracowników po konkursach do odbycia służby przygotowawczej. 
9.Sporządzenie świadectw pracy po zakończeniu robót publicznych. 
10.Sporządzenie nagrody jubileuszowej. 
11.Sporządzenie analizy urlopów wypoczynkowych. 
12.Sporządzenie ekwiwalentów za pranie odzieży roboczej.  
13.Przygotowanie do wypłaty funduszu socjalnego dla pracowników i emerytów. 
14.Przygotowanie dokumentów z archiwum do wystawienia druku Rp-7. 
15.Przeniesienie biblioteki w Lucieniu do budynku po ośrodku zdrowia. 
16.Dekoracja świąteczna urzędu. 
17.Obsługa 13 wyroków skazanych wykonujących prace na cele społecznie użyteczne we 
współpracy z Sołtysami i Dyrektorami Szkół. 
18.Bieżące przyjmowanie na stan środków trwałych i przedmiotów nietrwałych. 
Ponadto Referat Organizacyjny prowadzi bieżące sprawy organizacyjne i gospodarcze 
zapewniając sprawne funkcjonowanie Urzędu.   
                         
W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o 
 
I. Realizacja zadań: 
1. Remonty dróg gminnych gruntowych i utwardzonych asfaltem w ramach bieżącego 
utrzymania: Anielin, Gulewo, Sieraków, Rogozewek, Górki II, Marianka, Choinek, 
2. Remonty dróg gminnych w ramach Funduszy Sołeckich: Nowa Wieś, Halinów, Nagodów - 
Rumunki, Białotarsk, Choinek, Niecki, Baby Dolne - Rybne,  
3. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 
4. Odbiór odpadów segregowanych od mieszkańców Gminy Gostynin, 
5. Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w m. Zaborów Stary – zakończenie. 
 
II. Eksploatacja sieci wodociągowo – kanalizacyjnych:  
 
1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 
2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 
3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, 
Skrzany, Rębów, Miałkówek,   
4. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych, 
5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 
6. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej 
 
 
Do punktu 4-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej, którą przedstawiłem w dniu 15 listopada zarówno 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej zgodnie z przepisami, wymogami prawa i tak samo do Biura 



Rady taki projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej i Uchwały Budżetowej na rok 2020 w 
stosownym czasie złożyłem. Regionalna Izba Obrachunkowa oczywiście wydała opinię w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, którą pozwolę sobie Państwu przeczytać; 
Uchwała nr Pł. 375.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
z dnia 10 grudnia 2019 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin 
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. Na podstawie 
przytoczonych przepisów prawa, skład: 
Przewodnicząca – Romana Ignasiak 
Członkowie:      - Ewa Dziarnowka 
                         - Agnieszka Małkowska 
Uchwala, co następuje: 

§ 1 
Przedłożony przez Wójta Gminy Gostynin projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Gostynin opiniuje pozytywnie z uwagą jak w ust. 6 uzasadnienia. 

§ 2 
Od uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej izby Obrachunkowej w Warszawie w 
terminie 14 dni od daty doręczenia niniejszej uchwały – takiego odwołania nie mamy zamiaru 
składać. 
Uzasadnienie 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej wpłynął do regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w formie dokumentu elektronicznego w dniu 15 listopada 2019 
roku. Do powyższego dokumentu nie dołączono zarządzenia nr 141/2019 Wójta Gminy 
Gostynin z dnia 15 listopada w sprawie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 
oraz projektu Uchwały Budżetowej na 2020 rok. Przedmiotowe zarządzenie zostało 
przekazane przy projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok. 
1.Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej spełnia wymogi określone w art. 226 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009r o finansach publicznych. 
2. Okres sporządzenia projektu WPF obejmuje lata 2020-2032 tj. spełnia wymogi art. 227 u.f.p 
3. Występuje wymagana art. 229 u. f. p. korelacja wartości wskazanych w projekcie WPF i w 
projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok. 
4.Zachowana została wymagana relacja pomiędzy stroną dochodową, a wydatkową budżetu. 
I tak, zgodnie z art. 242 u.f.p. wydatki bieżące nie są wyższe niż planowane dochody bieżące. 
5. W oparciu o dokonaną analizę projektu WPF i dane, którymi dysponuje Regionalna Izba 
Obrachunkowa w Warszawie, należy stwierdzić, że nie zachodzą przesłanki do podważania 
realności wartości przyjętych w opiniowanym dokumencie. 
6. Począwszy od 2020 roku, jak i w latach następnych objętych projektem WPF spełnione są 
relacje w zakresie indywidualnego wskaźnika zadłużenia liczonego zgodnie z art. 243 u.f.p. 
Skład Orzekający zwraca jednak uwagę, że w latach 2022-2023 relacja planowanej łącznej 
kwoty spłaty zobowiązań do planowanych dochodów bieżących kształtuje się blisko 
dopuszczalnego limitu spłaty zobowiązań i wynosi odpowiednio 
- w 2022 roku – 4,20% przy dopuszczalnym limicie wynoszącym 4,58% 
- w 2023 roku – 5,09% przy dopuszczalnym limicie wynoszącym 5,90% 
W związku z powyższym w ocenie Składu Orzekającego wskazana jest potrzeba ciągłego 
monitorowania budżetu w toku jego wykonywania. W szczególności wymagana jest bieżąca 
analiza realizacji wielkości dochodów przyjętych przez jednostkę w WPF oraz podejmowanie 
działań na rzecz ograniczenia wydatków mających bezpośredni wpływ na zadłużenie Gminy. 
Biorąc powyższe pod uwagę Skład Orzekający postanowił jak w sentencji uchwały. 
To tyle co opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, a teraz po troszku omówię WPF i skupimy 
się na Uchwale Budżetu, bo n jest bardziej ważny. Jeśli chodzi o WPF jest to obszerny 
dokument, który macie Państwo dostępny i możecie analizować, wczoraj omawialiśmy na 
wszystkich komisjach problemowych, bardzo szczegółowo to przedstawiłem. Najważniejsze 
założenia tej WPF są zadania, które są przeniesione w obecną WPF, które były przewidziane 
do realizacji w kolejnych latach, najważniejsza zmiana, która w tej chwili jest tutaj 
wprowadzona to jest przesunięcie realizacji budowy budynku Urzędu Gminy o kolejny rok, 
przesunięcie wydatków i zwiększenie tych wydatków, ponieważ w tej WPF która obecnie nas 



obowiązuje były przewidziane nakłady w wysokości 8,5 mln. zł. w tej chwili obserwując rynek 
przetargów, doskonale wiemy, że za takie pieniądze budynku nie damy rady pobudować. W 
związku z tym w tej WPF której przewidujemy już finansowanie na poziomie 12.050 mln. zł. 
gdzie lata realizacji tj. 2020 w wysokości 50 tyś. zł., 2021-2022 te 2 lata głównie skupiane są 
na budowie budynku za kwotę 12 mln. zł. To są najważniejsze rzeczy, które są w tej WPF 
zawarte, bo tak jak powiedziałem przełożenie z tej obowiązującej na ten moment WPF, to co 
nam zwraca uwagę Regionalna Izba Obrachunkowa, że te 2 lata, że jesteśmy blisko tego 
progu, ale go nie przekraczamy, tj. tylko wskazówka dla mnie jako organu wykonawczego, dla 
Państwa jako organu stanowiącego takie uczulenie nad wydatkami bieżącymi, tj. takie 
zwrócenie uwagi ale nie mamy przekroczeń i zgodnie z ustawą finansów publicznych. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do omówionego projektu WPF 
są jakieś zapytania ze strony Państwa Radnych? 
 
Opinie: 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej, Oświaty Kultury i Ochrony Środowiska projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Porządku Publicznego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Projekt uchwały został przyjęty – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 
 
Do punktu 5-go. 
Podjęcie uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2020. 
 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado do 
zaproponowanego projektu Uchwały Budżetowej  na rok 2020 chciałbym wnieść 
autopoprawki, a mianowicie to będzie później miało Regionalnej Izby Obrachunkowej  wkradł 
się pisarski błąd w tekście uchwały budżetowej w § 8 otrzymaliście Państwo w materiałach, że 
ustala się dochody z opłat  i kar za korzystanie ze środowiska w kwocie 30 tyś. zł., a w dalszej 
treści tego budżetu jest kwota 20 tyś. zł. jest to oczywista pomyłka, którą chciałbym sprostować 
i w § 8 uchwały stanowiącej budżet zmienia się kwotę 30 tys. z. zastąpić 20 tyś. zł. 
Kolejna planujemy zakup samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Sierakówek taki jest 
zapis w projekcie budżetowym, w związku z tym proponujemy, że będziemy ubiegali się o 
dofinansowanie zewnętrzne i wniosek OSP Sierakówka wcześniej był o samochód ciężki, chcę 
to ja doprecyzować i żeby był zapis zakup samochodu ratowniczo – gaśniczego ciężkiego dla 
OSP Sierakówek. To jest taka poprawka jeśli chodzi o pisownię. Do treści Uchwały Budżetowej 
chciałbym następujące zmiany wnieść i kwotowo; 
Dokonuje się zwiększenia planu wydatków majątkowych w dz. 010 rozdz. 01010 o kwotę 
20 000,00zł   tj. z kwoty 1150000,00zł do kwoty 1170000,00zł – zmiany wprowadza się w treści 
załącznika nr 2 w dz. 010 rozdz. 01010. 
Dokonuje się zmniejszenia planu wydatków majątkowych w dz. 600 rozdz.60016 o kwotę 
40000,00zł tj. kwoty 313439,66zł do kwoty 3673439,66zł – zmiany wprowadza się w treści 
załącznika nr 2 w dz. 600 rozdz. 60016. 
Dokonuje się zwiększenia planu wydatków majątkowych w dz. 801 rozdz. 80101 o kwotę 
20000,00zł tj. z kwoty 246000,00zł do kwoty 266000,00zł – zmiany wprowadza się w treści 
załącznika nr 2 w dz. 801 rozdz. 80101. 
Powyższe zmiany wprowadza się w treści załącznika nr 10 tj.: 
Dokonuje się zmian w dziale 010 rozdz. 01010: 
Przebudowa oczyszczalni ścieków w m. Lucień – kwota 150000,00zł zostaje zastąpiona kwotą 
170000,00zł. 
Dokonuje się zmiany w dz. 600 rozdz. 60016: 
Przebudowa dróg gminnych w m. Rębów I Białotarsk – kwota 300000,00zł zostaje  zastąpiona  



kwotą 190000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m. Rogożewek i Stefanów – kwota 300000,00zł zostaje  
zastąpiona kwotą 310000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m. Krzywie– kwota 350000,00zł zostaje  zastąpiona kwotą 
330000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m. Gorzewo – kwota 350000,00zł zostaje  zastąpiona kwotą 
390000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m.  Wrząca – kwota 150000,00zł zostaje  zastąpiona kwotą 
110000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m.  Choinek i Budy Lucieńskie– kwota 30000,00zł zostaje  
zastąpiona kwotą  340000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m.  Mysłownia i Jaworek – kwota 300000,00zł zostaje  
zastąpiona kwotą 280000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m Halinów i Skoki– kwota 350000,00zł zostaje  zastąpiona 
kwotą 390000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m. Osiny– kwota 100000,00zł zostaje  zastąpiona kwotą 
110000,00zł. 
Przebudowa dróg gminnych w m. Osada – kwota 300000,00zł zostaje  zastąpiona kwotą 
210000,00zł. 
Dokonuje się zmiany w dziale  801 rozdz. 80101: 
Przebudowa Szkoły Podstawowej w Emilianowie – kwota 60000,00zł zostaje zastąpiona kwotą 
80000,00zł 
Wprowadzone zmiany i pozostawiają wydatki majątkowe w niezmienionej  wysokości tj. kwocie 
8 077165,46zł – Załącznik nr 2 do Uchwały. Tyle co do autopoprawek.  
Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 
grudnia 2019 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin projekcie 
uchwały budżetowej i deficycie na 2020 rok. Skład Orzekający : 
Przewodnicząca  - Romana Ignasiak 
Członkowie:        - Ewa Dziarnowska 
                            - Agnieszka Małkowska 
Uchwala co następuje: 

§ 1 
Opiniuję pozytywnie przedłożony przez Wójta Gminy Gostynin projekt uchwały budżetowej na 
2020 rok. 
Opiniuję pozytywnie możliwość sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w 
projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok (ust. 2 uzasadnienia) 

§ 2 
Od uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 
terminie 14 dni od daty doręczenia niniejszej uchwały. 
Uzasadnienie: 
Projekt uchwały budżetowej opracowano na podstawie przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 
2009r. o finansach publicznych z równoczesnym uwzględnieniem przepisów ustawy z dnia 8 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym ( tekst jedn. Dz. U. z 2019r., poz. 506 z póź.zm.). 
W projekcie uchwały budżetowej zaplanowano: 
Dochody w wysokości 53.843.767,00zł ze szczegółowością do działów i źródeł dochodów, 
które w całości stanowią dochody bieżące z uwzględnieniem subwencji zgodnej z wielkościami 
przekazanymi przez Ministra Finansów. 
Wydatki w wysokości 60.294.865,82zł według szczegółowości do działów, rozdziałów z 
wyodrębnieniem: 
- wydatków bieżących w kwocie 52.217.700,36zł, 
- wydatków majątkowych w kwocie 8.077.165,46zł, w tym wydatki na inwestycje w wysokości 
7.807.165,46zł. 
Projekt uchwały budżetowej zakłada deficyt budżetu w wysokości 6.451.108,82zł, który 
zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z kredytów i pożyczek, co jest zgodne z art. 217 



ust. 2 ustawy o finansach publicznych. 
W projekcie uchwały budżetowej zaplanowano przychody w wysokości 7.108.108,82zł oraz 
rozchody w wysokości 657.000,00zł. 
Projekt uchwały budżetowej określa: 
- dochody i wydatki związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych 
zleconych odrębnymi ustawami, 
- dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i wydatki na 
realizację zadań określonych w Gminnym Programie profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz wydatki na realizację zadań określonych w Gminnym Programie 
Przeciwdziałania Narkomanii, 
- dochody pochodzące z opłat i kar za korzystanie ze środowiska oraz wydatki na realizację 
zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej. Skład Orzekający zauważa, iż na 
stronie stanowiącej projektu uchwały budżetowej w §8 wykazano kwotę dochodów z ww. tytułu 
w wysokości 30.000,00zł, natomiast w załączniku nr 1 pn. „Dochody Gminy” oraz uzasadnieniu 
( str 9) do projektu uchwały budżetowej wykazano kwotę 20.000,00zł. Powyższa rozbieżność 
winna być wyeliminowana na etapie podejmowania uchwały budżetowej. I to jest ten projekt, 
zgłosiłem jako autopoprawkę. 
- dochody z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatki 
przeznaczone na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi. 
W projekcie uchwały budżetowej utworzono rezerwę ogólną w kwocie 75.000,00zł oraz 
rezerwę celową w kwocie 170.000,00 na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania 
kryzysowego. 
Powyższe rezerwy mieszczą się w granicach ustawowych progów. 
W projekcie uchwały budżetowej określono wydatki jednostek pomocniczych gminy na łączną 
kwotę 916.340,70zł. Środki  te przeznacza się na realizację przedsięwzięć w ramach funduszu 
sołeckiego. 
W załącznikach do projektu uchwały budżetowej zamieszczono dotacje podmiotowe oraz 
dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych i spoza sektora finansów publicznych. 
Zachowane zostały wymogi określono w art. 242 ustawy o finansach publicznych, gdyż 
planowane wydatki bieżące nie są wyższe niż planowane dochody bieżące. 
Projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przedłożony przez Wójta Gminy Gostynin 
zarządzeniem Nr 141/2019 z dnia 15 listopada 2019 roku wpłynął do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w dniu 15 listopada 2019 roku 
Biorąc powyższe pod uwagę Skład Orzekający postanowił jak w sentencji uchwały. 
To co wspominałem z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej wynika planujemy dochody w 
kwocie 53843757,00zł. wydatki na poziomie 60294865,82zł, wydatki bieżące to kwota 
52217700,36zł. porównując dochody bieżące z wydatkami bieżącymi zauważamy nadwyżkę 
operacyjną w wysokości 1.626mln.zł. tyle środków na ten moment udało nam się 
wygospodarować dochodów własnych, które możemy przeznaczyć na inwestycje. Pozostałe 
inwestycje będziemy musieli się posiłkować pożyczkami i kredytami. Wydatki majątkowe na 
poziomie 8.077.165,46 zł co daje deficyt między dochodami, a wydatkami 6.451108,82 
uwzględniając tą nadwyżkę operacyjną. Ten deficyt planujemy sfinansować z zaciągniętych 
kredytów w kwocie 5638108,82zł i pożyczek zaciągniętych w kwocie 813000,00zł., łączną 
kwotę przychodów budżetu w wysokości 7108108,82zł. Ustala się limity  z tytułu zobowiązań 
i pożyczek zaciągniętych na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie 
200000,00zł. przez te wszystkie lata z tego instrumentu nigdy nie musiałem korzystać, udało 
nam się zawsze nad gospodarką finansową naprawdę panować bardzo dobrze, aczkolwiek 
nie wiemy jak może być w przyszłości jakie zobowiązania, więc proszę, abyście Państwo taką 
dyspozycje pozostawili, tak jak powiedziałem ja z tego do tej pory nie korzystałem i naprawdę 
jeśli będę musiał skorzystać, to będzie wyjątkowa sytuacja. Sfinansowanie planowanego 
deficytu budżetu w kwocie 6451108,82zł, spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 
zaciągniętych pożyczek i kredytów w kwocie 657000,00zł. Rezerwy wspominałem już w 
odczytywaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. Gminny Program Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych będzie omówiony w dalszej części szczegółowo jest kwota 



130000,00zł. dochodów z tego tytułu przeznaczamy kwotę 100500,00zł. na program 
profilaktyczny i 29500,00zł na przeciwdziałanie narkomanii. Wydatki budżetu obejmują dotacje 
podmiotowe dla GCKiTW w Białem w wysokości 370000,00zł tj. na poziomie obecnego roku i 
dla Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu w wysokości 358000,00zł. 
Szczegółowo budżet macie Państwo i analizowaliście, omawiałem go na komisjach i dzisiaj 
nie ma takiej potrzeby ponownie go omawiać, w poszczególnych działach dochody są bardzo 
szczegółowo omówione, a Państwa bardziej interesują wydatki. Wydatki bieżące tak jak 
powiedziałem są 52217700,36zł. w tym wydatki z jednostek budżetowych 32556381,77zł, 
wydatki majątkowe 8.077.165,46zł. Inwestycje jednoroczne są bardzo szczegółowo omówione 
w załączniku ze zmianami, które po autopoprawce zgłosiłem, wszystkie te zadania 
inwestycyjne, które były w tej przedłużonym projekcie uchwały one są dalej do realizacji 
przyjęte z tą zmianą zapisu kwot. Łącznie jeśli chodzi o dziale 600 Przebudowa dróg tj. kwota 
3673439,00zł w dziale 010 Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Zaborów Stary 
w kwocie 1mln. zł tj. druga strona Zaborowa, jeśli ktoś z Państwa interesował się skończyliśmy 
na zasadzie 2018r, ale finansowaliśmy w 2019r prawą stronę przymierzamy w przyszłym roku 
lewą stronę Zaborowa Starego poddać kanalizacji, jeżeli uzyskamy dofinansowanie, bo takie 
dofinansowanie złożyliśmy do PROW-u i czekamy na ocenę wniosku. Ponadto w tym dziale 
planujemy przebudowę oczyszczalni ścieków w miejscowości Lucień i tutaj kwota 170 tyś. zł., 
mamy przede wszystkim zadaszenie komór oczyszczalni, co znacznie poprawi, ograniczy 
uciążliwość dla sąsiadujących nieruchomości oczyszczalni. W dziale 700 są to w większości 
zadania funduszu sołeckiego, który został omówiony na zebraniach sołeckich w m-cu 
wrześniu. W dziale 750 planujemy zakup sprzętu komputerowego na potrzeby Urzędu. W 
dziale 754 wspomniałem już wcześniej w autopoprawkach, które zgłosiłem, zakup samochodu 
ratowniczo – gaśniczego dla OSP Sierakówek, tutaj dopiszemy zakup samochodu ratowniczo 
- gaśniczego ciężkiego dla OSP w Sierakówku, taka będzie zmiana. W Dziale 801 oświata też 
planujemy inwestycje to będzie Przebudowa szkoły w Emilianowie kwota 80 tyś. zł. Mamy tutaj 
na myśli poprawienie podłogi w sali gimnastycznej, wiemy że wymagają remontu łazienki, 
zobaczymy na jaki zakres nam ta kwota wystarczy. Wymiana pokrycia dachowego w budynku 
szkoły w miejscowości Lucień 120 tyś. zł. Utworzenie pracowni informatyczno - językowej w 
SP w Sokołowie kwota 26 tyś. zł. Budowa placu zabaw w SP w Solcu kwota 40 tyś. zł. jest 
plac zabaw który istnieje od 2009r, były to konstrukcje drewniane, w wyniku upływu lat się 
zużyły, wymaga to demontażu i pobudowania nowego placu. Kolejne fundusze sołeckie są też 
w dziale 900, 701 nie będę bardzo szczegółowo omawiał, zainteresowane sołectwa wiedzą na 
co się pisali. Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę sceny widowiskowej wraz z 
zadaszeniem na działce gminnej e m. Lucień, tutaj mamy na myśli tą przestrzeń gdzie 
odbywają się dożynki, chcemy ja zaprojektować, a potem zastanowimy się nad wykonaniem, 
przepraszam już złożyliśmy wniosek o dofinansowanie do Ministerstwa Kultury. W dziale 926 
są to też fundusze sołeckie. Z tych bieżących zadań jednorocznych tj kwota 5715165,00zł. Do 
tego zadania, które wynikają z WPF dają kwotę 8mln. zł. inwestycji. Jak Państwu wspominałem 
mamy bezpieczny  wskaźnik jeśli chodzi o zadłużenie gminy, stąd propozycja wasza takiej 
skali inwestycji. Budżet uważam, że jest ambitny, a to co wspomniałem przy omawianiu WPF 
roku 2021 - 2022 będziemy bardzo skupieni na budowie siedziby, też będzie kontynuacja w 
2021r  budowa Sali gimnastycznej w Sierakówku, którą już mamy zaplanowaną na rok 2021, 
dlatego ten 2021r będzie trudnym rokiem jeśli chodzi o skalę inwestycji, ale nie ukrywam że 
pominiemy te pozostałe tematy, może to będzie w mniejszej skali, bo musimy naprawdę się 
skupić, nie ma sensu przeciągać budowy budynku na 2-4 lata, jeżeli ta inwestycja ruszy. ona 
musi iść tempem bardzo zaawansowanym żeby jak najszybciej skończyć. Cały czas mówimy, 
żebyśmy budynek jak najszybciej opuścili i przestali płacić czynsz dzierżawy. Dziękuję. 
Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Pan Wójt przeczytał z projektu budżetu wartość planowanych 
inwestycji i tam są podane kwoty własne tylko i wyłącznie tz. wartość inwestycji z udziałem 
środków własnych w wysokości 100%, a jednocześnie będziemy się starać o dotacje i o 
pożyczki, tak jak Pan Wójt powiedział, wnioski na dotacje złożyliśmy, niektóre jesteśmy w 
trakcie przygotowywania, niektóre dopiero złożymy bo musimy mieć budżet zatwierdzony, więc 
powiem tak, że do Funduszu Dróg Samorządowych Ministra Infrastruktury będziemy 
wnioskować o dotacje w kwocie 500 tyś. zł., do Funduszu Gruntów Rolnych Województwa 



Mazowieckiego będziemy wnioskować o dotacje z rzędu 300 tyś. zł., mamy porozumienie 
wstępne podpisane z lasami państwowymi i tam może być spodziewana dotacja w wysokości 
300 tyś. zł. na drogi gminne, na salę gimnastyczną w Sierakówku złożymy wniosek o dotacje 
w wysokości 2,300 mln. zł. z tego na rok przyszły czyli bieżący, o którym rozmawiamy 1 mln. 
zł., a 1.300 mln. zł. na następny rok, z programu Rozwoju Obszarów Wiejskich złożyliśmy już 
wniosek na budowę kanalizacji w Zaborowie, jak Pan Wójt wspomniał, wniosek opiewa na 
kwotę 600 tyś. zł. dotacji, możemy złożyć dzisiaj z Panem Wójtem i Radnymi się zastanowimy, 
możemy złożyć do Wojewódzkiego Funduszy Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
wniosek o pożyczkę w wysokości 400 tyś. zł. i teoretycznie, nie mówię że tak będzie, możemy 
ze swoich pieniędzy nic nie dołożyć, a wykonać inwestycje, ale pożyczkę będzie niestety 
oddać dlatego że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej takie 
warunki  daje, że jeśli bierzemy pieniądze zewnętrzne, unijne tzw. to pożyczka nie może być 
umarzana, ale tj. opłacalna pożyczka, bo to jest pożyczka niskooprocentowana, także może 
się nad tym zastanowimy. O tej scenie pomieszczeń sanitarnych i kładką przez rzekę od strony 
szkoły tego przyszłego zaplecza sanitarnego i sceny widowiskowej złożyliśmy wniosek, nawet 
można otrzymać 900 tyś. zł. na tą inwestycje w zależności od tego jaką wielką będziemy chcieli 
inwestycje sfinalizować i pobudować łącznie z kładką podkreślam, nie na ten rok 900 tyś. zł, 
na ten przyszły budżetowy maksimum 300 tyś. zł. ta inwestycja może być rozłożona na 3 lata 
i tak tutaj zaprojektowaliśmy w tym wniosku na 3 lata. Przebudowa boiska szkolnego w 
Białotarsku Samorząd Województwa Mazowieckiego będziemy wnioskować o dotacje w 
wysokości 50 tyś. zł., przebudowa i wyposażenie świetlic wiejskich z MIAS-u czyli Mazowiecki 
Instrument Aktywizacji Sołectw Województwa Mazowieckiego złożymy 6 wniosków, 
maksymalna dotacja 60 tyś zł., na jeden wniosek 10 tyś. zł., będziemy budować jak Pan Wójt 
wspomniał budynek Gminy, ale w  naszym województwie nie można dostać na budowę 
nowego budynku Gminy żadnych dotacji, ale w sąsiednim np. województwie łódzkim już 
można, ale my jesteśmy w mazowieckim, nie spodziewamy się i nawet nie złożymy bo nie ma 
gdzie. Łącznie na 2020 rok złożymy wnioski na dotacje na kwotę blisko 3.100 mln. zł. i jeśli 
byśmy podjęli decyzje o tej pożyczce do Funduszu 400 tyś. zł. Jeśli byśmy coś dostali z tych 
dotacji, o które oczywiście będziemy się starać jakieś pieniądze, to spadnie deficyt budżetowy, 
albo Rada Gminy i Wójt postanowią może o następnych jeszcze inwestycjach w przyszłym 
roku budżetowym. Czyli każda kwota z funduszy zewnętrznych może przyczynić się do 
poprawy finansowej Gminy, lub jeszcze zwiększenia zakresu inwestycji. Dziękuję. 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeszcze mała uwaga co do deficytu budżetowego na 
przestrzeni tych kolejnych lat, którym ja miałem przyjemność tym budżetem zarządzać, 
staraliśmy się zawsze, gdy jakieś kolwiek się środki pojawiały, takie pomocowe przeznaczać 
je na zmniejszenie deficytu budżetowego, a nie na nowe zadania inwestycyjne, te zadania 
które dzisiaj uchwalimy, podejmiemy postaramy się w 100% zrealizować, każde pieniądze, 
które się pojawią to na zmniejszenie deficytu, a nie na nowe inwestycje. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: rozpoczynamy dyskusje nad 
projektem budżetowym, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos?  
Radna Ewa Michalska: Wysoka Rado, Panie Wójcie, mam pytanie do Pana, wczoraj były 
wspólne posiedzenia komisji dyskutowaliśmy, omawialiśmy budżet na przyszły rok nie wiem 
co się stało, czy my zaczynamy pracować tak jak Sejm w nocy, że wczoraj nie było żadnych 
autopoprawek do budżetu, dzisiaj mamy autopoprawki do budżetu, może to nie jest duża 
kwota 170 tyś. zł., ale to zawsze, jeśli przygotowywał Pan budżet to są przybliżone, tylko jakieś 
koszty, myślę że w samym dziale 600 to nigdy się nie przewidzi, bo to są przetargi na drogi, 
czasem są to jakieś kłopoty i na pewno gdzieś przesunięcia zawsze są i przesunięcia w tym 
dziale uważam, że trzeba było z tym poczekać, rozstrzygnięcia przetargu jeśli nawet i wtedy 
zdejmować tak jak teraz na koniec roku pewne rzeczy porządkujemy z budżetu więc nie wiem, 
to moje pierwsze pytanie do Pana Wójta. Następne pytanie też czy jeżeli nie pozyskamy tych 
środków zewnętrznych to czy będziemy realizować w 100% te wszystkie zamierzenia i jeszcze 
jedno pytanie; czy Pan Wójt przewiduje jakieś wydarzenie kulturalne, duże cykliczne, że jest 
potrzebna scena widowiskowa w Lucieniu? Bo ja rozumiem Gmina Sanniki, która ma tradycje, 
koncertów Szopenowskich, kultury, muzyki poważnej, ludowej, ma taką scenę, więc moje 
pytanie, może nie wiemy, chcielibyśmy usłyszeć, tj. 300 tyś. zł. na przyszły rok, to ma 



kosztować więcej, więc chciałabym uzyskać odpowiedzi, myślę również że moi mieszkańcy 
też chcieliby uzyskać takiej odpowiedzi, bo są z poprzednich lat przygotowane projekty dróg, 
które mają już jakieś kosztorysy, można było coś dokończyć, pokazać mieszkańcom, że nie 
udało nam się jakiegoś małego odcinka zrobić, więc zróbmy, dokończmy, bo jakieś były kłopoty 
czy to z Zarządcami Dróg żeby ta inwestycja którą zaczniemy, żeby do końca wyglądała tak, 
żeby ktoś przejeżdżając powiedział tak zrobiona jest dobrze. Ja tu mówię o inwestycji na 
Babach Górnych, gdzie został mały odcinek, jakiś kłopot oczywiście z innych przyczyn był 
tutaj, Pan Wójt na pewno wie z jakich, ale taka drobnostka świadczy również o nas, o Radzie, 
jakie inwestycje są i przez mieszkańców którzy są, po prostu coś co się nie kończy to zawsze 
taki niedosyt zostaje i myślę że zamierzenia są jakieś, które powinniśmy i planujemy to zrobić, 
to zróbmy tak żebyśmy dany odcinek jakiś taki niewielki, który jest 2-3m zostawiamy taki, to 
troszeczkę z takim uśmiechem na ustach tak dla sąsiadów, dla tych którzy przejeżdżają tymi 
drogami pytają się potem dlaczego? Dziękuję bardzo. 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: co do autopoprawek tj. taka procedura, że na Sesji 
zgłaszamy, a to była i też nasza wewnątrz, nasz referat zajmuję się inwestycjami, analiza była 
przeprowadzona i stąd te autopoprawki. Co do budowy tej sceny, takich cyklicznych 
uroczystości nie mamy, Galę Opero-Operetkową i Plener Malarski, mamy dożynki, planujemy 
i jeśli taką budową byśmy dysponowali zorganizować w rodzaju mini festiwalu kultury, nawet 
Pan Dyrektor już myśli, a związane to jest, że na każdą taką uroczystość musimy wynająć 
scenę, a scena kosztuje od kilkunastu do dwudziestu parę tys. zł. sam wynajem, rozkładanie 
itd. taki obiekt dałby możliwość dalszego, nie mamy skorzystać z doświadczeń sami, ja nie 
mówię o koncercie Szopenowskim, coś innego, ale myślę że naszym mieszkańcom coś się 
marzy w tym aspekcie. 
Z-ca Wójta Paweł Goliszek: może uzupełnię, rozmawialiśmy o tym na komisjach i Pan Wójt 
powiedział, złożyliśmy na szczęście, bo można było złożyć wniosek na dotacje już jak nie ma 
jeszcze budżetu i jeśli nie będziemy mieli dotacji to myślę, że nie będziemy po prostu tego 
budować, na razie bynajmniej bo z własnych środków myślę że nie, jeśli chodzi o tą scenę. 
Dotacja jest rzędu 84% warto spróbować, próbujemy, złożyliśmy wniosek jeśli dostaniemy 
będziemy prawdopodobnie budować, jeśli nie to odłożymy to w czasie, ale z własnych środków 
absolutnie nie damy rady, tj. oczywiste. 
Radny Mirosław Nowacki: ja chciałem dopowiedzieć, że mamy problem właśnie z tą kładką, 
Nadzór Budowlany kazał ja rozebrać i dzieci nie będą mogły w ogóle przejść przez tą rzekę 
na boisko, gdzie różne są zajęcia fizyczne i jeżeli się uda z tą dotacją to być może sfinansuje 
nam tą kładkę ta dotacja. 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: taki złożony jest wniosek. 
 
Opinie: 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej, Oświaty Kultury i Ochrony Środowiska projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Porządku Publicznego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Rewizyjna projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Projekt uchwały został przyjęty – 12 głosami za, 2 głosy wstrzymujące i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado chciałbym 
podziękować za zaufanie, obiecuje że budżet w 100% postaramy się zrealizować w takim 
kształcie jak jest zaplanowany, inwestycje i wydatki bieżące będziemy mocno uszczuplać, aby 
możliwości inwestycyjne były jak największe. Ja w tym miejscu chciałbym publicznie 
podziękować Referatowi głównie Finansowemu, bo z uwagi na nieobecność Skarbnika od 
dłuższego czasu, Panie z Referatu Finansowego musiały przejąć całą tą rolę, wielkie ukłony 



do Pani Joanny Ledzion i Pani Magdaleny Kieplin, one najwięcej, ale i wszystkie inne osoby w 
Referacie Finansowym, aby ten budżet można było przedstawić go, dopiąć go i przedstawić, 
również Pan Z-ca, Pani Sekretarz, wszystkim pracownikom, którzy byli zaangażowani w 
opracowaniu tego budżetu, bardzo duża robota została wykonana, mimo nieobecności Pani 
Skarbnik daliśmy radę. Dziękuję bardzo. 
 
Do punktu 6-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
rok 2020. 
 
Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ja tylko powiem krótko, zarówno Gminny Program 
Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych jak i Program Przeciwdziałania 
Narkomanii sfinansowane są z opłat z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, Pan Wójt 
tu przy omawianiu budżetu nadmienił, że w roku 2020 przyjęto szacunek, że przychody z tego 
tytułu wyniosą 130 tyś. zł., przyjęto taką samą kwotę jak w roku 2019, założyliśmy, że na 
Program Przeciwdziałania Alkoholizmowi przeznaczymy kwotę 100500,00zł., zaś na drugi 
program 29500,00zł. 70% środków o których wspomniałam przeznaczamy na udzielenie 
dotacji dla instytucji. Dotacje są udzielane w formie odpłatnych  konkursów ofert, ewentualnie 
w formie Małych Grantów, pozostałe środki przeznaczamy na działalność komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w kwocie 12 tyś. zł., 5 tys. zł. przeznaczamy na 
wydawanie opinii przez biegłych, natomiast 6,5 tyś. zł. na programy profilaktyczne, są to 
przeważnie zajęcia i pogadanki w szkołach. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do przedstawionego projektu 
uchwały są jakieś pytania Państwa Radnych? 
 
Opinie: 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej, Oświaty Kultury i Ochrony Środowiska projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Porządku Publicznego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Projekt uchwały został przyjęty – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 7-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2020. 
 
Opinie: 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej, Oświaty Kultury i Ochrony Środowiska projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Porządku Publicznego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Projekt uchwały został przyjęty – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 8-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: zasad zwrotu wydatków za usługi, pomoc rzeczową, posiłki, 
zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe, przyznane pod 
warunkiem zwrotu, będące w zakresie zadań własnych gminy. 



Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zgodnie z ustawą 
o Pomocy Społecznej szczególnie w uzasadnionych przypadkach może być rodzinie 
przyznawana pomoc w formie pomocy rzeczowej, posiłków, zasiłków na ekonomiczne 
usamodzielnienie się, zasiłków okresowych i celowych pod warunkiem ich zwrotu. Zgodnie z 
ustawą o Pomocy Społecznej art. 96 ust. 2 i 4 do kompetencji Rady Gminy należy określenie 
zasad ich zwrotu. w/w uchwały wcześniej nie posiadaliśmy, w związku jest taka potrzeba. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do przedstawionego projektu 
uchwały są jakieś pytania Państwa Radnych? 
 
Opinie: 
Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej, Oświaty Kultury i Ochrony Środowiska projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Projekt uchwały został przyjęty – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 9-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: utworzenie samorządowej jednostki budżetowej – Gminnego 
zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu oraz nadania jej statutu. 
 
Z-ca Wójta Paweł Goliszek: chciałem zgłosić autopoprawkę do projektu uchwały, w  
§1.1 prawidłowa data utworzenia Gminnego zakładu Komunalnego Jednostki Budżetowej 
powinna być 16 grudnia 2019r. Jest to nam potrzebne ze względów organizacyjno – 
technicznych.. Chcę powiedzieć przede wszystkim dlaczego tworzymy tą Samorządową 
Jednostkę Budżetową, głównie w zasadzie tylko ze względu oszczędnościowych, chcemy 
zaoszczędzić na podatku Vat i to w dwóch aspektach, jeden aspekt jest taki, że do tej pory 
Gmina rozlicza się z Spółką Komunalną na zasadzie faktur vatowskich, od każdej faktury jest 
odprowadzany vat do Urzędu Skarbowego, a drugi aspekt podatku tj. możliwość odliczenia 
podatku vat odprowadzonych przez Gminę inwestycji wodno-kanalizacyjnych i to popieram 
wyrokiem Sądu Najwyższego w szerokim składzie, od stycznia 2018 r. Sąd rozpatrywał 
identyczny sytuację jaka będzie w naszej Gminie, czyli będziemy mogli odliczać podatek vat i 
drugie orzeczenie Krajowej Izby Skarbowej z września tego roku, które też mówi, że w 
przypadku gdy Gmina będzie się zajmować inwestycjami w zakresie wodociągami kanalizacji 
nie przez Spółkę, tylko we własnym zakresie, to również będziemy mogli odliczać podatek vat. 
Podam tylko na jednym przykładzie inwestycji, którą zrealizowaliśmy w bieżącym roku, czyli 
przebudowa Stacji Uzdatniania Wody w Lucieniu, roboty budowlane tjj.2,300 mln. zł. ok. 40 
tyś. zł. tj Nadzór, samego vat-u z tej inwestycji nie odzyskaliśmy, bo nie mogliśmy do tej pory 
odzyskać 545 tyś. zł. tj. kilometr niezłej drogi i z tego głównie powodu chcemy posługiwać się 
swoim Zakładem Budżetowym, a nie Spółką. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do przedstawionego projektu 
uchwały są jakieś pytania Państwa Radnych? 
 
Opinie: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Projekt uchwały został przyjęty – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
 
 



Do punktu 10-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 
sprawie powierzenia Gminie Łąck przez Gminę Gostynin zadania organizatora publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Gostynin – Płock. 
 
Z-ca Wójta Paweł Goliszek: wpłynęło pismo Wójta Gminy Łąck do Wójta Gminy Gostynin, 
przeczytam pismo: Realizując zadania określone w ustawie z dnia 16 grudnia 2010r o 
publicznym transporcie zbiorowym zwracam się z prośbą o wyrażenie woli dotyczącej 
powierzenia Gminie Łąck zadania organizatora publicznego transportu zbiorowego na linii 
komunikacyjnej Gostynin – Płock. Mina Łąck jako organizator publicznego transportu 
zbiorowego w gminnych przewozach pasażerskich planuje podpisać umowę z operatorem na 
świadczenia usług przewozowych w zakresie publicznego transportu zbiorowego na w/w linii. 
Warunkiem podpisania stosownej umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego w zakresie w/w linii jest powierzenie zadania organizacji publicznego 
transportu zbiorowego Gminie Łąck na mocy porozumienia między naszymi gminami. 
Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali posiedzeń. 
 W przypadku wyrażenia zainteresowania moją propozycją przedstawię projekt porozumienia, 
którego podpisanie i w konsekwencji zorganizowanie transportu na wspomnianej linii pozwoli 
mieszkańcom naszych gmin na korzystanie z komunikacji publicznej, a tym samym na 
swobodne przemieszczanie się, w szczególności dzieci i młodzieży do placówek oświatowych. 
Gmina Gostynin nie poniesie żadnych kosztów z tego tytułu, tj. tylko wymóg formalny 
wynikający z odpowiednich przepisów, że Gmina Gostynin wyraża zgodę Gminie Łąck 
korzystania z linii  na trasie Gostynin – Płock. Tj. tylko formalność bez ponoszenia  przez naszą 
Gminą  z ego tytułu kosztów. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do przedstawionego projektu 
uchwały są jakieś pytania Państwa Radnych? 
 
Opinie: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Projekt uchwały został przyjęty – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 11-go. 
Podjęcie uchwały zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na rok 2019. 
 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado to są zmiany 
głównie porządkujące budżet 2019 r. po równo po stronie dochodowej jak i wydatkowej, są to 
większości środki które są z dotacji celowych i później celowe są wydatki, które są częściowe 
pieniądze tzw. znaczone, które możemy wydatkować na określone zadania którego żeśmy 
podjęli. W zakresie dochodów jest to skala zmian, zwiększenia dochodów bieżących o kwotę 
1.115417,00 zł. zmniejszenia dochodów bieżących  na kwotę 10507,00zł co w bilansie daje 
łączną kwotę zwiększeń dochodów bieżących o kwotę 1104910,00zł co na to się składa: 
W dziale 010 jest to kara naliczona wykonawcy naszego największego zadania 
inwestycyjnego tego rocznego, czyli przebudowę i rozbudowę Stacji Uzdatniania Wody w m. 
Lucień w kwocie 160.720,00zł ta kara została naliczona w wyniku zapisów umowy o wykonanie 
było wykonanie, wykonawca wiele rzeczy nie dopilnował, przed nami nie pokazał, że zapłacił 
podwykonawcom w odpowiednim terminie i z tego tytułu zmuszeni byliśmy taką karę naliczyć, 
oczywiście w tej chwili jest ona dla nas źródłem jak gdyby dochodu, nie zapłaciliśmy za 
inwestycje. 
W dziale 756 dokonujemy zwiększenia z tytułu wpływu podatków różnego rodzaju m.in. 
nieruchomości, rolnego, transportowego, leśnego, podatku od czynności cywilnoprawnych 
tutaj kwota 83,000.00zł od podatku od nieruchomości, 15.000,00zł z tytułu wpływów z podatku 



rolnego. 86.000,00zł z tytułu wpływów  z podatku od środków transportowych i 106.000,00 z 
tytułu wpływów z podatku od czynności cywilnoprawnych. To są liczby porządkujące w 
poszczególnych działach i rozdziałach że już są w stosunku do planowanych dochodów są 
przekroczenia, w związku z tym porządkujemy wprowadzając do budżetu w formie 
odpowiednich zapisów. 
Dział 801 Oświata i wychowanie taki dochód w kwocie 1828,00zł tutaj Dyrektor SP w 
Białotarsku Pan Paweł Pilichowicz zwrócił się o odszkodowanie z tytułu przepięcia linii 
instalacji, które spowodowało uszkodzenie  monitoringu i w ramach polisy ubezpieczeniowej 
otrzymaliśmy takie dofinansowanie 1828,00zł i wprowadzamy je do budżetu. 
W dziale Pomoc Społeczna tak jak powiedziałem są dotacje celowe, przyznane decyzją 
Wojewody w dziale 855 czyli podatnicy 31536,00zł. 
W dziale 921 mamy 947,00zł tj. też kara naliczona wynikająca z umowy dotyczącej 
opracowania Projektu Gminnej Ewidencji Zabytków przez firmę Eko-Geo-Glob tej 
dokumentacji nam firma nie wykonała, umowę musieliśmy zerwać, ale naliczając nam tą karę 
947,00zł. To wszystko ma odzwierciedlenie tak samo w wydatkach bieżących porządkujących 
tą tematykę w rozdziałach których przewidujemy, że może być niedobór środków pod koniec 
roku, uzupełniamy to żeby nie narazić się na ujemne bilanse w tym zakresie, głównie ta 
uchwała jest uchwałą porządkującą to co można było na dzień dzisiejszy wprowadzić, nie 
ukrywam, że w dniu 30 grudnia będę prosił Państwa jeszcze raz o spotkanie i o zwołanie sesji 
też głównie mającej na celu porządkowanie budżetu 2019r., żeby to zamknąć w 
poszczególnych działach, rozdziałach bez zbędnych niedoborów. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Panie Wójcie. czy do 
przedstawionego projektu uchwały są jakieś pytania Państwa Radnych? 
 
Opinie: 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Projekt uchwały został przyjęty – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 12-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie; uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 
pomników przyrody. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak; wczoraj Pani Kierownik nam omówiła 
dokładnie projekt uchwały, czy Państwo radni oczekują jakiegoś wyjaśnienia w tej sprawie? 
 
Opinie: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Projekt uchwały został przyjęty – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 13-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: Przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gostynin na 2020 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak; czy do przedstawionego planu pracy 
Rady, Państwo Radni mają jakieś propozycje zmian, lub zapytania tego otrzymanego? 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 



Projekt uchwały został przyjęty – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 14-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin na 
2020 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak; czy do omawianych planów pracy 
Komisji stałych podczas wcześniejszych komisji, mają Państwo Radni jakie zapytania, bądź 
propozycje zmian? 
- głosowanie: 
Komisja Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Projekt uchwały został przyjęty – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 15-go. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Z-ca Wójta Paweł Goliszek: były 2 interpelacje: Pan Radny Lemański prosił o wyrównanie 
drogi, rozumiem na odcinku tej drogi betonowej, pojedziemy tam i zobaczymy, myślę że 
poprawimy, aczkolwiek teraz jest taki okres trochę urlopowy w Spółce i jest to takie z dnia na 
dzień. 
Pan Radny Wasński; fundusz sołecki, poprawić drogi, to pamiętaliśmy o tym i robimy fundusze 
sołeckie, teraz są jakby zakończone, nie mniej jednak tym drobnym trzeba będzie uzupełnić. 
Radny Stanisław Wasiński: w każdym bądź razie chodzi o taką sprawę Panie Pawle żeby nie 
robić jak będzie padało czy cokolwiek. 
Z-ca Wójta Paweł Goliszek: może rzeczywiście Pan Prezes powie. 
Prezes zakładu Komunalnego Paweł Czarnecki: słyszeliście Państwo jak Pan Wójt czytał 
sprawozdanie, w ostatnim czasie mieliśmy jeszcze 7 funduszy od poprzedniej sesji, 
nawarstwiło się to z racji, że został zakupiony w jakimś czasie gruz i trochę mamy 
nawarstwienie prac na drogach i aktualnie wiąże się sprawa z tym, że mamy na ten tydzień 
jakieś tam zaległe sprawy jeszcze z poprzedniej sesji i postaramy się to zrobić, ale za dużo 
nie obiecuję, bo wiąże się to z organizacją Gminnego Zakładu i z końcówką działania Spółki. 
Zamierzamy, że od 1 stycznia 2021r. 100% ludzi przejdzie do Zakładu Budżetowego i 
chcielibyśmy i ja bym chciał jako prowadzący nie wypłacać ludziom urlopów za kilka dni jak do 
10-ciu mają ograniczyć ten urlop. Być może, że ciągłość prac będzie tak jak działała Spółka, 
być może, że cześć przykrycie gryzem tych nierówności, będzie możliwość po 1 stycznia, jak 
patrzyłem mrozy mają być bardziej 8-10 stycznia. Spółka będzie działała, usługi czy 
wykonywane prace, będzie tempo wykonywania, nie będzie zachwiany i termin, nawet jeśli 
coś przesunie się o kilka dni to na pewno nie wpłynie to na funkcjonowanie tego wszystkiego. 
W tej chwili musicie jako Radni i prosiłbym o zachowanie przemiężliwości, bo zarówno 
Panowie, Wójtowie jak i Ja i nasi pracownicy, przez jakiś etap zmian organizacji i chcielibyśmy 
przetrwać to bezstresowo. 
Radny Stanisław Wasiński: dobrze Panie Prezesie poczekamy. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Panie Prezesie. 
Z sali posiedzeń wyszedł Radny Marek Balcerzak. 
 
 
Do punktu 16-go. 
Rozpatrzenie wniosków wypracowanych przez Komisje Rady Gminy Gostynin. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy komisje wypracowały jakieś 
wnioski? 
Komisja Porządku Publicznego nie wypracowała wniosków. 



Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej, Oświaty Kultury i Ochrony Środowiska nie wypracowała 
wniosków.                                
Komisja  Budżetu i Finansów wypracowała 1 wniosek; wniosek o zabezpieczenie środków w 
budżecie do WPF na wykup działki w miejscowości Halinów na kwotę 25000,00zł – komisja  
Budżetu wniosek zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego nie wypracowała wniosków. 
Komisja Rewizyjna nie wypracowała wniosków. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. 
 
 
Do punktu 17-go. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radna Ewa Michalska: czy mogłabym wnieść uwagi do protokołu, nie wiem czy wszyscy 
Państwo czytali protokół, ale w punkcie pierwszym tam gdzie była Rezygnacja 
Przewodniczącego z funkcji, myślę że powinno być to oświadczenie w protokole, całe 
oświadczenie Przewodniczącego wygłoszone przez niego powinno w tym punkcie być, ja tak 
uważam, jakieś sprawy techniczne, to już z Panią Bożenką omówię, bo są pewne techniczne 
rzeczy, które widzę czytając, to tyle dziękuję. 
Prawnik Konrad Wypych: mogę ustosunkować w ten sposób, że protokół  ze swojej straty nie 
jest scenogramem i on powinien zawierać zwięzłe przedstawienie z wypowiedzi które w trakcie 
sesji  padły, natomiast na ile zwięzłe, czy dosłowne to myślę, że powinno zależeć z 
wypracowanego wewnętrznego systemu, czy przytoczyć to dosłownie, czy zwięźle jakby 
podsumować treść wypowiedzi, natomiast adnotacja samej wypowiedzi i w ogólnych 
założeniach co najmniej rzeczywiście powinna być. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: i taka jest. 
Prawnik Konrad Wypych: natomiast dosłownie zacytowana nie musi być. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: oświadczenie wpłynęło do Biura 
Rady, więc Oświadczenie jest przyjęte na książkę i teraz pytanie, czy potrzebne jest w 
protokole. 
Radna Ewa Michalska: moim zdaniem czytając ten protokół nie do końca będzie wiadomo o 
co chodzi, kto będzie czytał po latach nie będzie wiedział o co chodzi w tym wszystkim, tu i 
teraz będzie, jeżeli ktoś ogląda transmisje to będzie wiedział, jeśli ktoś czyta protokoły, bo nie 
wszyscy oglądają transmisje, kto czyta protokół, to tylko jest moja uwaga. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: w protokole jest dosyć jasno 
przytoczona wypowiedz byłego Przewodniczącego, który argumentował swoją rezygnację. 
Radna Ewa Michalska: nie ma, dlatego pytałam, czy Rada czytała protokół? 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: co pozostali Radni o tym sądzą? 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: oddamy to pod głosowanie wniosek 
Radnej Michalskiej o umieszczenie w protokole tego oświadczenia. 
Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku Radnej Michalskiej o wprowadzenie pełnej treści 
oświadczenia byłego Przewodniczącego do treści protokołu z poprzedniej sesji. 
- głosowanie: 
Komisja wniosek zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 12 
Wniosek został przyjęty – 2 głosami za, 2 głosy wstrzymujące, 8 głosów  przeciw  stanowi 
załącznik do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: przystępujemy do głosowania  do 
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji w wersji przedstawionej. 
- głosowanie: 
Komisja wniosek zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 12 
Wniosek został przyjęty – 11 głosami za, 1 głos wstrzymujący, stanowi załącznik do 
protokołu. 
 



 
Do punktu 17-go. 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ja tylko chciałem Państwu do publicznej wiadomości; 
20 grudnia tj. przyszły piątek organizujemy spotkanie Wigilijno – opłatkowe takie ogólno-
gminne  w SP w Lucieniu, Państwa Radnych zapraszam, Państwa Sołtysów kto ma ochotę o 
godz. 16-tej, będzie to połączone z jasełkami i krótkim koncertem kolęd, wykonaniem naszego 
chóru i na zakończenie jakiś drobny poczęstunek. Jest też ogłoszony przez Dyrektora GCK 
konkurs, regulamin też jest na naszej stronie dostępny na najsmaczniejszą potrawę wigilijną 
na wigilijnym stole i te potrawy, które do konkursu będą złożone, będzie można ich 
popróbować. Zapraszam serdecznie. 
Radny Janusz Brudnowski: w imieniu mieszkańców wsi Białotarsk, a także wsi Dąbrówka 
chciałbym złożyć na ręce Pana Wójta złożyć podziękowanie za wykonanie bardzo długo 
oczekiwanego i problematycznego odcinka drogi, tak więc w imieniu mieszkańców serdecznie 
dziękuję i mamy nadzieję, że podobne odcinki pojawią się także w pozostałych sołectwach. 
Pan Sołtys: kiedyś takie padło pytanie, czy mieszkańcy którzy nie mieszkają, a mają chwilowo 
ten budynek, a nie są zameldowani i są 1-2 razy do rok, czy na własną rękę będzie musiał 
szukać operatora, czy Zakład Komunalny mu to odbierze, u mnie jest takie mieszkanie i kazał 
mi się zapytać. W tamtym roku nie był ani razu, po prostu trochę choruje i nie przyjeżdża, czy 
on też musi szukać ten Zakład, on nie jest zameldowany, ale jest w ewidencji Gminy i ja 
chciałbym usłyszeć opinię na temat tego. 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado oczywiście 
szczegóły i regulamin jest podjęty co do uchwały będą podjęte w najbliższym czasie, 
przymiarki są na 19-go grudnia, jeśli chodzi natomiast o nieruchomości niezamieszkałe, mamy 
na myśli takie nieruchomości, na których prowadzone są działalności gospodarcze, a że ktoś 
tam nie przebywa, to złoży deklarację stosowną, zamieszkałych będzie konieczność od 1 
stycznia wszystkie nieruchomości zamieszkałe będą musiały złożyć deklaracje do naszego 
sekretariatu, bądź do pokoju nr 15 w budynku sąsiednim, gdzie jest Referat Gospodarki 
Odpadami, tam Panie pracują i tym tematem się zajmują, natomiast jeszcze raz podkreślam 
nieruchomości niezamieszkałe mamy na myśli takie, to są te działalności gospodarcze, a nie 
takie że ktoś czasowo nie przebywa, taką stosowną deklarację złoży. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: nie wiem czy być może źle 
zrozumiałem, czy Sołtysowi nie chodzi o letniskowy domek, to trochę sytuacja inaczej się 
przedstawia. 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: domki rekreacyjne są objęte jak najbardziej i mogą 
składać, od budynków rekreacyjnych i to określa ustawa w tej chwili, nowelizacja która weszła 
6 września 2019r, która określa z góry kwotę maksymalną od budynku rekreacyjnego 169zł. 
rocznie płacone jednorazowo do 15-go marca danego roku. 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: i będzie miał obowiązek ten 
mieszkaniec złożyć taką deklaracje i taką opłatę wnosić, bez względu na to jak często będzie 
wystawiał te swoje nieczystości. 
Radna Ewa Michalska: do Państwa wniosku w związku, że kończy się rok, ja w imieniu 
własnym i mojego Zespołu Doradztwa Rolniczego chciałabym bardzo serdecznie podziękować 
za współpracę Gminie, Panu Wójtowi, Pani Sekretarz, Pani Kierownik GOPS-u i serdeczne 
podziękowania kieruje na ręce Sołtysów i tu wszystkich obecnych z którymi współpracujemy 
za pomoc w naszej pracy, pracujemy dla wszystkich mieszkańców, nie tylko rolników, ale 
wszystkich mieszkańców obszarów wiejskich również naszej Gminy, serdecznie również 
zapraszam do współpracy KGW, Stowarzyszenia, my z nimi zaczęliśmy pracować w tym roku, 
zapraszamy i życzę Wam zdrowia, wszystkiego co najlepsze w nadchodzącym Roku i 
zadowolenia i spełnienia marzeń. Dziękuję bardzo. 
Sołtys: ja do Panów Wójtów, ciężko mi się rozmawia z naszym Panem Radnym, chciałbym 
aby może ktoś przyjechał i zobaczył pęknięcia po korzeniach, aby na zimę coś zabezpieczyć, 
wyrwy zalać czy coś, bo jak przyjdzie woda po zimie, po śniegu to popęka asfalt cały. Dziękuję 
bardzo. 



Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: przyjęliśmy do wiadomości. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo i wszystkim życzę 
wszystkim wszystkiego dobrego bo nadchodzą święta, zdrowia, wszystkiego dobrego. 
 
 
Do punktu 18-go.  
Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 10.45 
Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak podziękował Radnym, Z-cy Wójta, Sekretarzowi 
Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XV Sesji Rady Gminy i 
zamknął je. 
 
Protokółowała: 
B. Gospodarowicz    
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